
Mesto PEZINOK 
Radničné námestie 7, 902 14 Pezinok 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 
Dňa: 12.12.2023         bod: 22 

 

 

22. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovatelia: Mgr. Peter Štetka, prednosta mestského úradu 

 Mgr. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 09.11.2023 

 

Adam Solga 

 

• Poďakoval za promptné riešenie interpelácií z predchádzajúceho zastupiteľstva 

 

• Ospravedlnil sa za interpelovanie vecí, ktoré už boli vyriešené 

 

• Ocenil prácu Mestskej polície 

 

• Zvážiť umiestnenie kamery, ktorá bude zaberať časť Záhradná – Meisslova 

V prípade rozširovania kamerového systému mesta Pezinok  sa budeme 

v spolupráci s odd. IT MsÚ,  zaoberať  umiestnením kamery v predmetnej 

lokalite ulice Záhradná – Meisslova Pezinok. (odpovedal Igor Schwarz) 

 

Eva Pilátová 

 

• Poďakovala za promptné vyriešenie niektorých mobiliárov, odpadkových košov a  

lavičiek v Grinave 

 

• Sklad drevených paliet na Myslenickej ul.  – zaberajú verejné pristranstvo a sú 

nebezpečné (odpovedal primátor ústne) 

 

• Bariérové priechody pre chodcov Grobská – Myslenická   

Jedná sa o rozsiahle stavebné úpravy na križovatke, ktorá je v správe SC BSK. 

Prerokujeme so Správou ciest BSK, či by bola možná ich úprava. (odpovedali 

Ákos Nagy a Monika Hletková) 

 

• Osadiť zrkadlá na cestu Matúšková – Štúrová –  Podkarpatská  

Vykonáme obhliadku na predmetných miestach a navrhneme riešenie. 

(odpovedal Ákos Nagy) 
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Elena Žárska 

 

• Poďakovala za reakcie zamestnancov na interpelácie a rôzne dotazy 

 

• Potok, ktorý tečie cez Pezinok (odpovedal primátor ústne) 

 

• Mieni sa Mesto Pezinok uchádzať o dotácie, ktoré teraz vypísalo Ministerstvo práce 

a sociálnych vecí? (odpovedal primátor ústne) 

 

• Žiadosť o výslednú správu a výstup spolu s efektami o procesnom audite (odpovedal 

primátor ústne)  

Výsledná správa bude predložená na zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

12.12.2023 ako samostatný bod rokovania. 

 

Juraj Hanulík 

 

• Rovnako ako prof. Žárska žiada o zaslanie výslednej správy o procesnom audite  

 

Martin Hric 

 

• Pochválil MPS s novým vedením 

 

• Zakreslenie parkovacích miest na Šancovej ul.  

Možnosti parkovania na Šancovej ulici aktívne riešime. Pripravujem návrh 

parkovania v CMZ. (odpovedal Ákos Nagy) 

 

• Chodník a cesta na Jilemníckého ul. – chodník je nepriechodný, žiada zaceliť medzery, 

cez ktoré sa nedá s malými kolieskami na vozíku prejsť  

Výtlky na ceste budú zaradené do zoznamu na opravu. Chodník na Jilemnického 

si po oboch stranách vyžaduje komplexnú rekonštrukciu vrátane realizácie 

nosnej konštrukcie chodníka, úsek bude diskutovaný pri návrhu rozpočtu na 

rekonštrukciu chodníkov pre rok 2024. (odpovedali Ákos Nagy a Monika 

Hletková) 

 

Tomáš Tahotný 

 

• Pochválil dočasného riaditeľa MPS p. R. Mihaloviča za promptné reagovanie na 

všetky podnety 

 


